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Aktuella frågor

Bildningsnämnden 16.12.2020 § 90

 Stadsstyrelsen beslöt på ett extra insatt möte 16.12. i stöd av Lagen om
smittosamma sjukdomar att åk 5-9 övergår till distansundervisningen för
tiden 18-22.12.2020.

 Ledamot Lotta Laaksonen tog upp frågan om de nyrenoverade, tekniska
slöjdutrymmena i skolcentret, som kommer att bli en del av det nya
lärcentret. Laaksonen anser att utrymmena inte till alla delar är säkra och
ändamålsenliga och att bristerna behöver åtgärdas i samband med
lärcenterprojektet. Ordförande konstaterade att frågan tas upp på
kommande möte. Fastighetschefen som ansvarat för renoveringen av
slöjdutrymmena behöver höras i ärendet.

 Diskussion kring skolnätsutredningen. Konstaterades att Vertikals
basmaterial som presenterades för bildningsnämnden i november kommer
att  ligga som grund för det fortsatta arbetet och materialet kräver till flera
delar förklaringar och kompletteringar. Arbetet går nu vidare som
tjänstemannarabete, i vilket rektorerna har en viktig roll. Förtroendevalda
involveras i det skede då det finns nya, konkreta förslag att tillgå.

 Följande möten hålls 20.1. och 17.2.
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